
Ayuntamiento de Castellón de la Plana

ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA CELEBRADA POR EL CONSEJO MUNICIPAL DE 
DISTRITO SUR EL DÍA 23 DE DICIEMBRE DE 2019.

------------------------------------------------------------

Nº y Clase de Sesión: 2 / 2019 Ordinaria 

Día y hora: 23 de diciembre de 2019 a las 20:00 h.

ASISTENTES:

PRESIDENTA

Dª. Mª Carmen Ribera Soriano

VOCALES

Concejal Destinado – Grupo Político PSOE

  Dª. Patricia Puerta Barberá

Vecinos designados - Grupos Políticos Municipales. 

D. Manuel Pegueroles Belmonte                       Grupo Político PSOE

Designados por Alcaldía 

Dª Mª Isabel Granero Moya                           

D. Rafael Serrano Ruiz

Designado por Grupos Políticos

Dª María España Novoa Grupo Político PP

Representantes de las AA:VV,

D. Vicente J. Campos Ruiz AA.VV. San Pablo

D. Alberto Ramos Renau AA.VV. San Jaime

D. José Luis Gómez Sánchez AA.VV. San Bernardo

D. José Oscar Sánchez Ramos AA.VV. La Aduana

D. Luis López López AA.VV. Maestría
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En  caso  de  contener  este  documento 
datos  de  carácter  personal  objeto  de 
protección, estos se encuentran omitidos o 
sustituidos  por  asteriscos  (*)  o  por 
PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley 
Orgánica 15/1999, de 13 de diciembre, de 
Protección de Datos de Carácter Personal. 

En cas de contindre este document dades 
de caràcter personal  objecte de protecció, 
estos  es  troben  omesos  o  substituïts  per 
asteriscos  (*)  o  per  PARTICULAR,  en 
compliment de la Llei Orgànica 15/1999, de 
13 de desembre, de Protecció de Dades de 
Caràcter Personal. 
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Representantes de las AMPAS

D. Jorge Ernesto Porcar AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES DOMENECH

Dª Ana Mª Latorre Centelles AMPA ISIDORO ANDRÉS VILARROYA 

   
    SECRETARIA

Dª. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSAN ASISTENCIA:

D. Francesc Mezquita Patuel (COMPROBAR) 

NO ASISTEN: 

  Dª. Mª Jesús Garrido Moya

Dª. Mª Dolores Zabalza Prieto

D. Juan José Povedano Romero

Dª. Verónica Baides Navarro

 D. José Porras Rodríguez

D. Ramón Sarria Picazo

D. Miguel Angel Guillamón Naches

D. Emilio García Solsona

Dª. Daniela Terfelea

        

Orden del día. 

1º.-  Aprobación,  si  procede,  de la  acta  correspondientes  a  las  sesión  ordinaria  del 
Consejo Municipal de Distrito Sur de fecha 21 de octubre de 2019

2º.- Acuerdo de modificación de la composición del Consejo de Distrito Sur, de fecha 21 
de octubre de 2019

3º.- Informe de la Presidenta

4º.- Despacho extraordinario

5º.- Ruegos y preguntas.

En la Tenencia Alcaldía de Distrito Sur del  Ayuntamiento de Castellón de la Plana, 
siendo las 20:00 h. del día 23 de diciembre de dos mil diecinueve bajo la presidencia del 
Ilma. Señora Teniente de Alcalde, Doña Mª Carmen Ribera Soriano, se reúnen los señores y 
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Ayuntamiento de Castellón de la Plana

señoras arriba señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria del Consejo Municipal de 
Distrito SUR, con mi asistencia como Secretaria Delegada del Consejo para dar fe del acto.

Comprobado el  quorum de asistencia  por  la  Presidencia  se procede a iniciar  la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día. 

1º.-  APROBACIÓN,  SI  PROCEDE,  DEL  ACTA  CORRESPONDIENTES  A LA 
SESIÓN ORDINARIA DEL CONSEJO MUNICIPAL DE DISTRITO SUR DE FECHA 21 DE 
OCTUBRE DE 2019 

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión celebrada el día 21 de 
octubre de 2019, por unanimidad se acuerda aprobarla. 

2º.-  ACUERDO DE MODIFICACIÓN DE LA COMPOSICIÓN DEL CONSEJO DE 
DISTRITO SUR, DE FECHA 21 DE OCTUBRE DE 2019

La Secretaria informa, que tras el error por la confusión sufrida en el pasado Consejo 
del 21 de octubre en la composición de los miembros del consejo con relación a las mujeres 
8  de  marzo,  se  excluye  de  la  composición  actual  del  Consejo  de  Distrito  Sur,  a  la 
representante  de  la  Asociación  8  de  marzo,  a  la  espera  que  el  actual  Consejo  de 
Participación Ciudadana designe a la asociación representante del mismo en el consejo de 
Distrito Sur y que la representante de dicha asociación tome posesión en el Consejo.

3º.- INFORME DE LA PRESIDENTA 

No existiendo ninguna respuesta de peticiones anteriores, se pasa al punto siguiente 
del orden del día.

4º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No existiendo ningún asunto de Despacho Extraordinario, se pasa al punto siguiente 
del orden del día.

 
 5º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

            AA.VV. MAESTRIA

       El Sr. López, comenta que han observado aumento de enseres abandonados en la 
calle, por lo que solicitan actuación por parte del Ayuntamiento en forma de concienciación 
ciudadana, más información, teléfonos y horarios de recogida..., de la misma manera con 
respecto a la basura ya que es molesto los ruidos de los contenedores, así como los olores.
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Informa que en las obras de Padre Jofre, desde la esquina de la calle Sidro Vilarroig, 
Pintor Camaron y otras, no se han instalado pasos de seguridad necesarios, por lo que hay 
vecinos con carros o sillas de ruedas, deben de bajar a la calzada ya que no tienen paso.

En los cruces de República Argentina, los coches aparcan en las esquinas por lo que 
obstaculizan la visión, causando problemas a peatones y vehículos, así como la obstrucción 
de rampas para sillas de ruedas,  deberían de personarse la  policía para un control  del 
mismo.

Comunica  también  que  el  semáforo  de  la  Calle  Escalante  en  la  rotonda  de 
Mercadona,  hay  muy  mala  sincronización,  ya  que  se  forman  colas  hasta  República 
Argentina, al igual que en el cruce de República Argentina con Parque Oeste también se 
forman largas colas de vehículos

Insiste una vez mas en los bares de la Calle Arquitecto Ros, ya que siguen habiendo 
problemas de convivencia,  con gritos, peleas,  consumos todo ello  en la vía pública,  así 
como exceso de la ocupación en la zona de terraza, también en la misma linea los bares de 
la Calle Lepanto.

AA.VV. SAN PABLO

El Sr. Campos reitera la necesidad de instalar un contenedor de basura en la Calle 
Infantes,  ya  que  los  vecinos  deben  de  salir  al  contenedor  situado  en  la  rotonda  de  la 
Carretera Almazora, con el consiguiente peligro.

Solicitan una vez más control policial  en la Calle Larga y Calle Yeste, ya que los 
vehículos aparcan encima de las aceras impidiendo incluso la salilda de los vecinos de sus 
propias casas.

Informan que las placas de las calles apenas se leen por lo que es necesaria las 
reposición de las mismas, así como el repintado de las distintas señalizaciones del barrio, 
pasos de cebra, stops, …. ya que están borrados.

Comunican que en la Avda. De Campo de Montiel y Calar del Mundo se deberían de 
instalar badenes ya que los vehículos circulan muy rápidos.

Solicitan  presencia  policial  en  el  barrio,  ya  que  hay  mucho  vandalismo  por  las 
noches, los vecinos se quejan de que llaman a la policía y no acuden y hay niños de muy 
corta edad que se debería de tomar una determinación por parte de ss.ss.

AA.VV. SAN JAIME

El Sr. Ramos, solicita la instalación de luces en el puente del barrio, así como la falta 
de un punto de luz en la Calle Plana Alta.

Informa que en la entrada del barrio hay un poste doblado, el Ayuntamiento reparo la 
parte del alumbrado pero el de telefónica sigue caído.

Solicita que se pinten las trapas que sobresalen para evitar caídas de las personas 
por seguridad.
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Ayuntamiento de Castellón de la Plana

AA.VV. PARTIDA ESTEPAR

El Sr. Ramos, a petición del Sr. García solicita la limpieza del Cami Sequiota desde el 
Grupo Lourdes al Grupo San Antonio, así como la limpieza de hierbas del carril bici ya que 
no pueden circular bien los vehículos.

AA.VV. LA ADUANA

El Sr. Sánchez, solicita se retiren os escombros que están en el solar de los grafittis 
en  el  Grupo  Lourdes,  de  las  obras  de  la  instalación  del  alumbrado  Gran  Via  Tarrega 
Monteblanco.

Reitera una vez más la necesidad de retrasar la línea del semáforo, de la parada  en 
el camino sequiota en el semáforo en el cruce con la N-225 (camino Fadrell), ya que se 
considera que el cruce obliga a abrirse mucho cuando se gira a la derecha y tiene peligro de 
colisión.

Es necesario revisar el alumbrado público del Grupo ya que fallan muchas farolas, 

Solicitan la posiblidad de crear un acceso al barrio desde la Avda. De Valencia.

Tambien consideran necesario la  ampliación de la  Gran Via  Tarrega Monteblanco 
para recuperar el doble sentido de circulación.

AMPA ISIDORO ANDRES VILLARROYA

Solicita la posibilidad de instalar una pequeña puerta para poder acceder los padres 
en extraescolares por la Avda. Casalduch.

Insiste una vez más en la posibilidad de podar “els lledoners” antes de que caigan los 
frutos ya que en la Calle Picasso, esta todo muy sucio.

D. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE

El  Sr.  Pegueroles  solicita  un paso de cebra  elevado en la  Calle  Músico Pascual 
Asencio, para evitar que los vehículo circulen a gran velocidad.

Informa que hay quejas en la zona del Pabellón de Gran Vía ya que existen unos 
cables que deberían de forrarlos o poner algún elemento para que tuvieran mejor visibilidad 
ya que puede haber peligro de que alguna persona se enganche con los mismos. 
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Dª. MARIA ESPAÑA NOVOA

Solicita relación de las actuaciones pendientes de los Presupuestos Participativos del 
Distrito Sur.

También  esta  interesada  en  saber  si  en  el  ejercicio  2020  habrán  Presupuestos 
Participativos.

Dª. Mª ISABEL GRANERO MOYA

Comunica de la necesidad de ubicar en la Calle Juan Ramón Jiménez un parking 
para motos, solicitado por Registro.

 Y siendo las 20:35 de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber más 
asuntos que tratar, la señora Presidenta levanta la sesión, de todo lo cual, como Secretaria 
doy fe y, para que conste, levanto la presente acta que firmo al margen junto con la Sra 
Presidenta del Consejo Municipal de Distrito Sur
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Ayuntamiento de Castellón de la Plana

ACTA DE  LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL MUNICIPAL DE 
DISTRICTE SUD EL DIA 23 DE DESEMBRE DE 2019

------------------------------------------------------------

Núm. i classe de sessió: 2 / 2019 Ordinària 

Dia i hora: 23 de desembre de 2019 a les 20:00 h

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. M.ª Carmen Ribera Soriano

VOCALS

Regidora destinada – Grup polític PSOE

  Sra. Patricia Puerta Barberá

Veïns designats - Grups polítics municipals 

Sr. Manuel Pegueroles Belmonte                       Grup polític PSOE

Designats per Alcaldia 

Sra. M.ª Isabel Granero Moya                           

Sr. Rafael Serrano Ruiz

Designat per grups polítics

Sra. María España Novoa Grup polític PP

Representants de les AV

Sr. Vicente J. Campos Ruiz AV Sant Pau

Sr. Alberto Ramos Renau AV Sant Jaume

Sr. José Luis Gómez Sánchez AV Sant Bernat

Sr. José Óscar Sánchez Ramos AV La Aduana

Sr. Luis López López AV Maestría

Representants de les AMPA
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Sr. Jorge Ernesto Porcar AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES DOMÉNECH

Sra. Ana M.ª Latorre Centelles AMPA ISIDORO ANDRÉS VILARROYA 

   
    SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSEN L’ASSISTÈNCIA:

Sr. Francesc Mezquita Patuel (COMPROVAR) 

NO HI ASSISTEIXEN: 

  Sra. M.ª Jesús Garrido Moya

Sra. M.ª Dolores Zabalza Prieto

Sr. Juan José Povedano Romero

Sra. Verónica Baides Navarro

 Sr. José Porras Rodríguez

Sr. Ramón Sarriá Picazo

Sr. Miguel Ángel Guillamón Naches

Sr. Emilio García Solsona

Sra. Daniela Terfelea

        

Ordre del dia

1r - Aprovació, si és procedent, de l’acta corresponent a la sessió ordinària del Consell 
Municipal de Districte Sud de data 21 d’octubre de 2019

2n  - Acord de modificació de la composició del Consell  de Districte Sud, de data 21 
d’octubre de 2019

3r - Informe de la presidenta

4t - Despatx extraordinari

5é - Precs i preguntes

En la Tinència d’Alcaldia de Districte Sud de l’Ajuntament de Castelló de la Plana, 
quan són les 20:00 h. del dia 23 de desembre de dos mil dènou, sota la presidència de la 
Il·lma. Senyora Tinenta d’Alcaldia M.ª Carmen Ribera Soriano, es reuneixen els senyors i les 
senyores dalt  assenyalats a fi  de celebrar una sessió ordinària del  Consell  Municipal  de 
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Ayuntamiento de Castellón de la Plana

Districte Sud, amb la meua assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe 
de l’acte.

Comprovat  el  quòrum d’assistència  per  la  presidència,  es  procedeix  a  iniciar  la 
sessió passant a tractar els punts inclosos en l’ordre del dia. 

1r - APROVACIÓ, SI PROCEDEIX, DE L’ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ 
ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 21 D’OCTUBRE 
DE 2019 

Com que no existeixen objeccions a l’esborrany de l’acta de la sessió celebrada el 
dia 21 d’octubre de 2019, per unanimitat, s’acorda aprovar-la. 

2n  -  ACORD  DE  MODIFICACIÓ  DE  LA  COMPOSICIÓ  DEL  CONSELL  DE 
DISTRICTE SUD, DE DATA 21 D’OCTUBRE DE 2019

La Secretària  informa que,  després de l'error  per  la  confusió patida en el  passat 
Consell  del  21 d'octubre en la  composició dels  membres del  consell  en relació amb les 
dones  8  de  març,  s'exclou  de  la  composició  actual  del  Consell  de  Districte  Sud  la 
representant  de  l'Associació  8  de  març,  en  espera  que  l'actual  Consell  de  Participació 
Ciutadana designe l'associació representant d’aquest en el consell de Districte Sud i que la 
representant d'aquesta associació prenga possessió en el Consell.

3r - INFORME DE LA PRESIDENTA 

Com que no existeix cap resposta de peticions anteriors, es passa al punt següent de 
l’ordre del dia.

4t - DESPATX EXTRAORDINARI

Com  que  no  existeix  cap  assumpte  de  despatx  extraordinari,  es  passa  al  punt 
següent de l’ordre del dia.

 
 5é - PRECS I PREGUNTES

            AV MAESTRÍA

Informa que en las obras de Padre Jofre, desde la esquina de la calle Sidro Vilarroig, 
Pintor Camaron y otras, no se han instalado pasos de seguridad necesarios, por lo que hay 
vecinos con carros o sillas de ruedas, deben de bajar a la calzada ya que no tienen paso.
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El Sr. López comenta que han observat un augment d'estris abandonats al carrer, per 
la  qual  cosa  sol·liciten  actuació  per  part  de  l'Ajuntament  en  forma  de  conscienciació 
ciutadana, més informació, telèfons i horaris de recollida..., de la mateixa manera respecte 
al fem, ja que molesten els sorolls dels contenidors, així com les olors.

Informa  que  en  les  obres  de  Pare  Jofre,  des  de  la  cantonada  del  carrer  Sidro 
Vilarroig, Pintor Camarón i d’altres, no s'han instal·lat els passos de seguretat necessaris, 
per la qual cosa hi ha veïns amb carros o cadires de rodes que han de baixar a la calçada,  
ja que no tenen pas.

En els encreuaments de República Argentina, els cotxes aparquen a les cantonades, 
per la qual cosa obstaculitzen la visió i causen problemes a vianants i vehicles, així com 
l'obstrucció de rampes per a cadires de rodes. S’hi hauria de personar-se la Policia per a 
controlar-ho.

Comunica també que el semàfor del carrer Escalante, a la rotonda de Mercadona, té 
molt mala sincronització, ja que es formen cues fins a República Argentina, igual que en 
l'encreuament de República Argentina amb Parc Oest.

Insisteix una vegada més en els bars del carrer Arquitecte Ros, ja que continuen 
havent-hi  problemes  de  convivència,  amb  crits,  baralles,  consums...  Tot  això  en  la  via 
pública, així com un excés de l'ocupació en la zona de terrassa, també en la mateixa línia 
els bars del carrer Lepant.

AV SANT PAU

El Sr. Campos reitera la necessitat d’instal·lar un contenidor de fem al carrer Infants, 
ja que els veïns han d’eixir al contenidor situat en la rotonda de la carretera d’Almassora, 
amb el perill consegüent.

Sol·liciten, una vegada més, control policial al carrer Llarg i al carrer Yeste, ja que els 
vehicles aparquen damunt de les voreres i impedeixen fins i tot l’eixida dels veïns de les 
seues pròpies cases.

Informen  que  les  plaques  dels  carrers  a  penes  es  lligen,  per  la  qual  cosa  és 
necessària la reposició d'aquestes, així com la repintada de les diferents senyalitzacions del 
barri, passos de zebra, stops..., ja que estan esborrats.

Comuniquen  que  a  l'av.  Camp  de  Montiel  i  Calar  del  Món  s'haurien  d'instal·lar 
ressalts, ja que els vehicles circulen molt ràpid.

Sol·liciten presència policial en el barri, ja que hi ha molt de vandalisme a les nits, els 
veïns es queixen i diuen que criden a la policia i no hi acudeixen, i hi ha xiquets de molt 
curta edat. S'hauria de prendre una determinació per part de Serveis Socials.

AV SANT JAUME

El Sr. Ramos sol·licita la instal·lació de llums al pont del barri, així com la falta d’un 
punt de llum al carrer Plana Alta.

Informa que en l’entrada del barri hi ha un pal doblegat, que l’Ajuntament va arreglar 
la part de l’enllumenat, però el de Telefónica continua caigut.
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Ayuntamiento de Castellón de la Plana

Sol·licita  que  es  pinten  les  trapes  que  sobreïxen  per  a  evitar  caigudes  de  les 
persones per seguretat.

AV PARTIDA ESTEPAR

El Sr. Ramos, a petició del Sr. García, sol·licita la neteja del camí Sequiota des del  
Grup Lourdes fins al Grup Sant Antoni, així com la neteja d'herbes del carril bici, ja que no hi 
poden circular bé els vehicles.

AV LA ADUANA

El Sr. Sánchez sol·licita que es retiren els enderrocs que estan en el solar dels grafits 
al  Grup  Lourdes,  de  les  obres  de  la  instal·lació  de  l'enllumenat  Gran  Via  Tárrega 
Monteblanco.

Reitera una vegada més la necessitat de retardar la línia del semàfor de la parada al 
camí  Sequiota  en  l'encreuament  amb  l’N-225  (camí  Fadrell),  ja  que  es  considera  que 
l'encreuament obliga a obrir-se molt quan es gira a la dreta i hi ha perill de col·lisió.

És necessari revisar l'enllumenat públic del Grup, ja que fallen molts fanals. 

Sol·liciten la possibilitat de crear un accés al barri des de l'av. València.

AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA

Sol·licita la possibilitat d'instal·lar una xicoteta porta per a poder accedir els pares en 
extraescolars per l'Av. Casalduch.

Insisteix una vegada més en la possibilitat de podar els lledoners abans que caiguen 
els fruits, ja que al carrer Picasso està tot molt brut.

SR. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE

El Sr. Pegueroles sol·licita un pas de zebra elevat al carrer Músic Pascual Asencio, 
per a evitar que els vehicles circulen a gran velocitat.

Informa que hi ha queixes a la zona del Pavelló de Gran Via, ja que existeixen uns 
cables  que  s’haurien  de  folrar  o  caldria  posar-hi  algun  element  perquè tingueren  millor 
visibilitat, ja que pot haver-hi el perill que alguna persona s’enganxe amb aquests. 
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En  caso  de  contener  este  documento 
datos  de  carácter  personal  objeto  de 
protección, estos se encuentran omitidos o 
sustituidos  por  asteriscos  (*)  o  por 
PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley 
Orgánica 15/1999, de 13 de diciembre, de 
Protección de Datos de Carácter Personal. 

En cas de contindre este document dades 
de caràcter personal  objecte de protecció, 
estos  es  troben  omesos  o  substituïts  per 
asteriscos  (*)  o  per  PARTICULAR,  en 
compliment de la Llei Orgànica 15/1999, de 
13 de desembre, de Protecció de Dades de 
Caràcter Personal. 
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SRA. MARÍA ESPAÑA NOVOA

Sol·licita  relació  de  les  actuacions  pendents  dels  Pressupostos  Participatius  del 
Districte Sud.

També  està  interessada  a  saber  si  en  l’exercici  2020  hi  haurà  Pressupostos 
Participatius.

SRA. M.ª ISABEL GRANERO MOYA

Comunica la necessitat d’ubicar al carrer Juan Ramón Jiménez un pàrquing per a 
motos, sol·licitat per Registre.

 I quan són les 20:35 h de la data indicada en l’encapçalament, com que no hi ha més 
assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa com a secretària done fe i, 
perquè conste, alce aquesta acta que firme al marge junt amb la presidenta del Consell 
Municipal de Districte Sud.
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